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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG MN, 2 november 2021 te Nieuwegein 
 
Aanwezig: districten Veluwezoom, Nijmegen, ’t Sticht, ’s-Hertogenbosch, Oss, Betuwe Veenendaal, 
Noord West Nederland, Midden Holland, Dordrecht, Den Haag 
Bestuur KVC: Piet Verhaar, Benny Beek, Piet Verschure, Piet de Jongh, Janneke Horneman 
Afwezig: Amsterdam, Eem- en Flevoland 
 

1. Opening 
Om 19.30 uur opent Piet Verhaar de vergadering. Toegelicht wordt dat deze bijeenkomst is 
bedoeld voor discussie, en om het bestuur meer inzicht te geven in wat er leeft in de districten.  

 
2. Mededelingen 

Het hebben van een CTB wordt belangrijk om te kunnen spelen. We moeten geen concessies 
doen in dit geval. Mensen moeten aan de eisen voldoen om naar binnen te kunnen. De districten 
bepalen echter wel hun eigen beleid, omdat wij geen baas over de lokaliteiten zijn. Wij staan er 
volledig achter als een district een strak beleid voert.    
 

3. Status wedstrijdsoftware 
We werken voor de PK’s dit seizoen nog met Biljartprof. Er zijn wel wat meer storingen dan 
voorheen, maar dat komt ook doordat het programma anderhalf jaar heeft stilgelegen. Bijna 
alles kan wel opgelost worden. 
Er is een inlogcode nodig om erin te kunnen werken. Volledige openheid komt niet terug, omdat 
we gehackt zijn en dat gevaar kan nog steeds bestaan.  
Er is een nieuw PK softwareprogramma in aanbouw. Hiervoor is een testgroep samengesteld. 
Volgend jaar kunnen de inschrijvingen voor het seizoen 2022-2023 erin verwerkt worden.  
Het nieuwe programma gaat “KNBB PK-score” heten.  
 
In MN afdeling 2 is er momenteel geen wedstrijdleider. Deze moet er wel komen. Het bestuur 
dringt erop aan dat de desbetreffende districten hiervoor gaan zorgen, het liefst voor volgend 
seizoen.   
Opgemerkt wordt dat het misschien beter gaat werken als hier een vrijwilligersvergoeding 
tegenover staat. Normaal gesproken kan er al volgens het declaratiebeleid gedeclareerd worden. 
Het bestuur KVC zal een bericht sturen naar de desbetreffende districten over dit onderwerp. 
Frans Elbers adviseert om meer mensen te betrekken bij dezelfde functie, zodat ze de taak 
misschien kunnen verdelen. Dat werkt in zijn district heel goed.   
 

4. Nieuwe ledenadministratie 
Renflex stopt, hier wordt ook niets meer aan gedaan. De KNBB laat een nieuwe 
ledenadministratie bij All United maken. Wij betalen een bijdrage per lid per jaar, meer niet.  
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Gevraagd wordt of er een melding komt als er gemuteerd wordt en zo ja, wie krijgt die melding 
dan? Bericht gaat wel naar verenigingssecretaris, maar het moet ook naar de districtssecretaris. 
Leden kunnen zelf muteren.  
Een lid moet toestemming geven dat zijn gegevens gebruikt worden voor wedstrijdadministratie. 
Wie niet aangeeft dat zijn gegevens gebruikt mogen worden, kan niet deelnemen aan 
wedstrijden.  
 
Wat doen we met de niet-leden? Die kunnen erin als 5 euro lid.  
 
De nieuwe ledenadministratie kent een lid een willekeurig identificatienummer toe, kan dit niet 
het bondsnummer zijn? Dit moet nagevraagd worden. 
 
Wie nationaal inschrijft, doet dit rechtstreeks. Dit heeft te maken met de facturatie.  
De districten schrijven in via de wedstrijdsoftware, niet via de ledenadministratie. Dit gaat 
gebeuren door de verenigingswedstrijdleider, niet door de leden zelf. 
Planning: gereed voor volgend seizoen.  
  

5. Autonomie districten 
De WCB bestaat momenteel uit voornamelijk wedstrijdleiders (district/gewest). Wij kunnen 
reglementen maken, maar als de districten autonoom wensen te blijven zoals nu, dan werkt het 
niet zoals gewenst.  
Een aantal dingen wordt per district anders geregeld, terwijl men zich aan de reglementen moet 
houden. Piet Verschure geeft aan dat men zich voor wat betreft de wedstrijdtechnische zaken 
moet houden aan de reglementen. Men is voorstander van centraal regelen.  
Wat is bijv. een wedstrijdmaatregel? Dit is een correctie in punten.  
Dit staat nergens vermeld. Zaken mogen niet strijdig zijn.  
Verzoek is verder om de reglementen in eenvoudiger taal te schrijven. Dan kunnen ze beter 
uitgelegd worden aan de achterban.  
 

6. Communicatie contributie-facturen 
Nadat de contributie-facturen zijn uitgestuurd, zijn er heel veel reacties gekomen wat veel werk 
heeft opgeleverd. Ondanks alle communicatie vooraf, blijkt dat men de zaken niet goed leest. 
Factuurnummer en debiteurennummer worden niet vermeld, terwijl dat wel verzocht wordt. Dit 
was nu extra lastig omdat er een contributiereductie terugbetaald moest worden. 
Het verenigingsbestuur is verantwoordelijk voor het eigen ledenbestand, niet het bondsbureau. 
Districten moeten hen daarop wijzen. 
Er is momenteel ca. 86k terugbetaald. Nog 5 verenigingen hebben niet betaald.  
Als het de spuigaten uitloopt, wordt het districtsbestuur ook erin gekend. De vergadering heeft 
er behoefte aan om bij de 2e herinnering ook als district geïnformeerd te worden.  
 
Volgend jaar zal de districtscontributie mogelijk via de KNBB gaan lopen, wij storten dat dan 
terug aan het district. Dit heeft met de omzet te maken die wij moeten kunnen aantonen voor 
subsidie van NOC/NSF. De ledenadministratie wordt leidend, dus het bijhouden hiervan wordt 
erg belangrijk. De districten moeten hier dan nog wel toestemming voor geven. Als we duidelijke 
facturen kunnen sturen, is het geen probleem.  
 
Overgang Renflex – All United: als er foutmeldingen verschijnen, moet het mogelijk zijn dat de 
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districten deze kunnen oplossen.    
 

7. Peiling nieuwe kledingvoorschriften 
De voorschriften zijn versoepeld, omdat we willen en moeten meegaan met de trends om 
zodoende meer leden aan te trekken. Nette vrijetijdskleding is nu toegestaan, maar je moet wel 
herkenbaar blijven als clublid en als team ook herkenbaar als team van een vereniging.  
Er zijn verschillen tussen dag- en avondcompetitie en in de spelsoorten die je speelt. 
Er is ook nog veel verwarring over de nieuwe reglementen. Sommige dingen spreken elkaar ook 
tegen.  
De meningen verschillen. Wat is belangrijk? Het is goed om het wel wat losser te maken.  
Wij zien het als een taak van de vereniging om de leden juist gekleed te laten gaan. 
Men vindt dat er een verkeerde volgorde is gekozen: eerst is het besluit genomen, nu pas volgt 
de evaluatie.  
 

8. Evaluatie PK intervalsysteem 
We zouden na 2 jaar evalueren. Eind dit seizoen zal er een enquête naar alle leden uitgestuurd 
worden.  
In sommige districten zijn er veel meer inschrijvingen gekomen, zoals in Betuwe Veenendaal 
(40% meer).  
Als een speler onder de grens heeft gespeeld, zou deze eigenlijk niet mee mogen spelen.  
 

9. Samenvoeging moyennes 
Men is voorstander van 1 moyenne per speler. Wordt in de ALV verder besproken. 
 

10. PK afvaardigingen 
Iemand heeft in 2 klassen een districtsfinale gespeeld. Uitgezocht moet worden hoe dit 
eventueel mogelijk is. Dit punt zal door de WCB worden opgepakt.  
Geldigheidsduur moyenne: 2 jaar. Nagekeken moet worden of dit inderdaad klopt.  
 

11. Verzoek aanpassing competitiereglement 
Spelers die voor 2 verenigingen in dezelfde klasse uitkomen, kan leiden tot competitievervalsing.  
Dit is mogelijk omdat we dan meer teams kunnen laten spelen. 
Waarom speelt men dan niet in 2 teams van dezelfde vereniging? Reglementair is het niet dicht 
te timmeren. Men zou bijv. maximaal 4 partijen voor een ander team spelen. Ook dit punt gaat 
naar de WCB. 
 

12. Rondvraag 
De KNBB laat competitie software bouwen voor de gehele KNBB (alle secties). Eerst zullen we de 
PK software klaar moeten hebben. Na dit seizoen zullen we nog wel met Biljartpoint blijven 
werken, maar dat is niet van ons. 
 
Ton Stijnman: gaan we de historie van PK’s nog in het nieuwe systeem terugzien? Dat weten we 
nog niet, dit moet nagevraagd worden. Dit moeten we wel meegeven in de conversie. 
 
Benny Beek: in de ALV wordt een niet sluitende begroting gepresenteerd, waardoor een voorstel 
voor 2 euro contributieverhoging verwacht kan worden. Als we meer vragen om het gat te 
dichten, kan dat leiden tot ledenverlies. Het is in feite al besloten in een vorige ALV, maar het is 2 
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jaar terug niet doorgevoerd.  
Dit jaar komen we uit op 8% minder leden. Sponsorgelden zijn niet allemaal ontvangen. 
Evenementen zijn niet doorgegaan die gekoppeld waren aan deze gelden. 
 
Om 22.07 uur sluit Piet Verhaar de vergadering.  
  
 


